

## Terms and conditions

## الشروط و الأحكام

- The offer is only applicable for tickets booked online via the Reel Cinemas website, digital theatre kiosks or through the Reel Cinemas application.
  - AED 5,000 monthly spends on credit cards U by Emaar Infinite, U by Emaar Signature, U by Emaar Family, Go4it Platinum card, Skywards Infinite, Skywards Signature, Etihad Limitless, Etihad Elevate, Etihad Inspire, Marriott Bonvoy, Dnata World, Visa Infinite, PRB Credit Card, Emirati Signature Debit Card and Lulu 247 Platinum Card.
  - Cardholders whose spends are below the required amount where applicable, will be charged the full amount.
  - Valid on a maximum of 6 tickets (3 free) per month, additional tickets will be charged at full price.
  - Movie tickets are subject to availability of tickets purchased in accordance with the Offer shall be utilized at the specific time and for the show, they were purchased for, and shall not be carried forward for any other show on that or another day.
  - This Offer shall not be valid in conjunction with any special promotion, private screening, or premiere at Reel Cinemas.
  - Reel Cinemas will offer 20% discount to cardholders who purchase tickets on food and beverages at Reel with a minimum spend of AED 20. U by Emaar Infinite and Signature cardholders can avail free Popcorn and Soft drink along with the ticket purchase.
  - The Offer also includes 20% discount to all cardholders and 30% discount for U by Emaar cardholders on Emaar Entertainment Group.
- يطبق العرض فقط على التذاكر التي يتم حجزها عبر الإنترنت على الموقع الإلكتروني لريل سينما أو في المنافذ الرقمية أو من خلال تطبيق ريل سينما.
  - يجب أن يتم إنفاق 5,000 درهم شهرياً باستخدام بطاقات الائتمان: بطاقة U من إعمار إنفينيت، بطاقة U من إعمار سيغنتشر، بطاقة U من إعمار العائلية، بطاقة انطلق معها بلاتينيوم، بطاقة سكاى واردز إنفينيت، بطاقة سكاى واردز سيغنتشر، بطاقة ليميتلس ضيف الاتحاد، بطاقة إيليفيت ضيف الاتحاد، بطاقة إنسباير ضيف الاتحاد، بطاقة ماريوت بونفوي، بطاقة دناتا وورلد، بطاقة فيزا إنفينيت، بطاقة PRB الائتمانية وبطاقة الخصم فيزا سيغنتشر من باقة إماراتي وبطاقة اللولو 247 بلاتينيوم.
  - سيتم احتساب كامل المبلغ على حاملي البطاقات الذين تقل نفقاتهم عن المبلغ المطلوب حينما يطبق ذلك.
  - يسري على 6 تذاكر كحد أقصى (3 تذاكر مجانية) كل شهر، وسيتم احتساب السعر الكامل للتذاكر الإضافية.
  - تخضع تذاكر السينما لتوفرها، ويجب استخدام جميع التذاكر التي يتم شراؤها بموجب العرض في الوقت المحدد والعرض السينمائي الذي تم شراء التذاكر من أجله، ولا يجوز ترقي لها إلى أي عرض سينمائي آخر في ذلك اليوم أو في يوم آخر.
  - لا يسري هذا العرض الترويجي بالتزامن مع أي عرض ترويجي خاص آخر أو عرض سينمائي خاص أو عرض افتتاحي في ريل سينما.
  - ستقدم ريل سينما خصماً بنسبة 20% على المأكولات والمشروبات لحاملي البطاقات الذين يقومون بشراء التذاكر في ريل سينما شرط إنفاق 20 درهما كحد أدنى. ويمكن لحاملي بطاقتي U من إعمار إنفينيت وسيغنتشر الحصول على فوشار ومشروب غازي مجاناً عند شراء التذاكر.
  - يتضمن العرض أيضاً خصماً بنسبة 20% لجميع حاملي البطاقات وخصماً بنسبة 30% لحاملي بطاقات U من إعمار لدى مجموعة إعمار للترفيه.

Emirates NBD Card Type نوع بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني	Standard 2D ستاندرد 2D	Standard Plus 2D ستاندرد بلس 2D	Standard 3D ستاندرد 3D	Standard Plus 3D ستاندرد بلس 3D	Platinum 2D بلاتينيوم 2D	Platinum 3D بلاتينيوم 3D	Dolby Plus Standard دولبي بلس ستاندرد	MX 4D ميكس 4D
U by Emaar Infinite U من إعمار إنفينيت	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓
U by Emaar Signature U من إعمار سيغنيتشر	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓
U by Emaar Family U من إعمار العائلية	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓
Skywards Infinite سكاي واردز إنفينيت	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✗
Skywards Signature سكاي واردز سيغنيتشر	✓	✓	✓	✓	✓	✗	✗	✗
Ethad Limitless ليميتلس ضيف الاتحاد	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✗
Ethad Elevate إيليفيت ضيف الاتحاد	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✗
Ethad Inspire إنسباير ضيف الاتحاد	✓	✓	✓	✓	✗	✗	✗	✗
Marriott Bonvoy ماريوت بونفوي	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✗
dnata World دناتا وورد	✓	✓	✓	✓	✗	✗	✗	✗
Visa Infinite فيزا إنفينيت	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✗
PRB Credit Card الانتمانية PRB بطاقة	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✗
Emirati Debit Card بطاقة الخصم إماراتي	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✓	✗
Lulu Platinum لولو بلاتينيوم	✓	✓	✓	✓	✗	✗	✗	✗
Go4it Platinum "انطلق معها" بلاتينيوم	✓	✓	✓	✓	✗	✗	✗	✗

## FAQs

### Is the movie ticket offer applicable on supplementary credit cards as well?

Yes, the offer is applicable on supplementary credit cards too.

### Should I use a promo code, or will the offer be applied automatically at checkout?

No promo code is required.

### Where can I avail the Buy 1 Get 1 offer on Reel Cinemas?

The offer can be availed at the Digi-kiosk, Reel Cinemas app and website.

## الأسئلة الشائعة

### هل يطبق عرض تذاكر السينما على البطاقات الائتمانية الإضافية أيضاً؟

نعم، يطبق العرض على البطاقات الائتمانية الإضافية أيضاً.

### هل يجب على استخدام رمز ترويجي، أم سيطبق العرض تلقائياً في مرحلة إتمام الشراء؟

لا يتطلب رمزاً ترويجياً.

### أين يمكنني استخدام عرض "اشترِ 1 واحصل على 1" في ريل سينما؟

يمكن استخدام العرض في المنافذ الرقمية وتطبيق وموقع ريل سينما الإلكتروني.